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Bestyrelsen var til stede med afbud fra Anette Strøm Thysen. 
Mødet indledtes med 2 minutters stilhed for de afdøde medlemmer. 
Hele salen var fuld af medlemmerne, 90 var mødt op til generalforsamlingen. 
  
1. Valg af dirigent Jørgen Hansen blev enstemmigt valgt til dirigent. 
 
1a. Valg af stemmeudvalg 3 medlemmer blev valgt til stemmeudvalg. 
 
2. Beretning Jens Arne aflagde beretning med kraftig påpegning af huset, som drevet af frivillige, 
og at vi mangler hænder.  
Kursus afslutning bliver en fælles dag d.26. april, da vi mangler folk til at holde afslutning for hvert 
hold. Jens Arne påpegede også, at han nu er blevet 75 år, så vi skal tænke på at finde en afløser for 
ham. Ingen spørgsmål til beretningen.  
 
2a. Beretning Aktivitetsudvalg Jette Skov gemmen gik, hvad der var sket i aktivitetsudvalget. 
Desværre ønskede Jette at stoppe med arbejdet. Ingen spørgsmål til beretningen.  
  
3. Regnskaber Forening Elise Kølleskov gennemgik regnskabet for foreningen. 
34 nye medl.  i alt 390 medl. Ingen spørgsmål. 
Regnskaber Cafeteria Jens Arne gennemgik regnskabet for cafeteriet.  Ingen spørgsmål. 
 
4. Indkomne forslag J.A. gennemgik planen for det udendørs fitness anlæg med en mappe med 
billeder og priser som oplyst i sidste møde referat. Afventer bygge og anlægsfondens møde d. 12 
april. Ansøgt DAI 30.000 kr. Restbeløb 17.629 kr. Hele fitness anlægget er offentlig tilgængelig. Vi 
ser frem til at bruge anlægget! 
Forslag fra Vivi: Ny gulvbelægning i biblioteket. Bestyrelsen arbejder på det.  2 juleafslutninger? Vi 
afventer antallet til arrangementet.  
Forslag fra Lohne: Ansøge om 200.000 kr. til Fitness anlægget. Det var gjort.  
Forslag fra Alice. For sent indsendt, men blev bragt alligevel. Flere hold oprettes til bl.a. dans og 
lign. ak. Desværre er det nu ikke muligt, da vi mangler folk til klargøre salen og rydde op igen.   
 
5. Fastlæggelse af kontingent Fortsat 300 kr. pr år for enkeltpersoner. 
 
6. Valg af formand J.A. genvalgt som formand.  
Punkt 6a. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer Lene Andersen genvalgt, Lene Rasmussen genvalgt,  
Valg uden for 2års periode. 
Hanne Thomsen ønskede at udtræde af bestyrelse. Hanne ønsker fortsat at hjælper til i 
cafeteriaet.  
Nini Marseen, som i en tid har hjulpet i cafeteriaet vælges til bestyrelsen. 
Punkt 6b. Valg af 2 suppleanter Jørgen Hansen genvalgt. Anden suppleant står åben. 
 
Punkt 7. Valg af 1 revisor Anette Strøm Thysen genvalgt som revisor. 
Punkt 7a. Valg af 1 revisorsuppleant Hans Erik valg til revisorsuppleant.  



 
Punkt 8. Valg af 1 medlem til aktivitetsudvalget Mona Frederiksen, valgt til aktivitetsudvalget da 
Jette Skov stopper. 
Punkt 8a. Valg af 1 suppleant til aktivitetsudvalget. Terese suppleant til aktivitetsudvalget. 
 
9. Eventuelt J. A. Takkede Hanne Thomsen for sit arbejde i bestyrelsen og er glad for at Hanne 
fortsætter sit dygtige og engagerede arbejde i cafeteriaet. Hanne fik overrakt 1 buket og en 
erkendtlighed for sin store indsats.   
Bodil Petersen holdt en takketale for Jette Skov og det store arbejde, som hun har lagt på 
Skibhuscenteret. Jette fik overrakt 1 buket og en erkendtlighed for sin store indsats.  
Forslag om nedsættelse af beløbet for at bruge billardrummet. Nuværende betales 150kr. pr år. 
Det oplyses, at det nye bordklæde kostede 6000.00kr. Bestyrelsen ser på sagen.  
Opfordring til at hjælpe med at køre medlemmer til arrangementer i egen bil. Skriv på køreliste. 
Forslag om at medlemsnumre skrives på holdlisterne. 
Forslag om god skiltning til det nye fitness anlæg. 
Stor tak til Jens Arne for hans store indsats med at søge fonde til huset.   
ref. Inger Merete Drejergaard 
 


